
BR.0002.8.2011  

P R O T O K Ó Ł  NR   X/11 
Z X SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 1 września 2011r.  
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 15:00 

Zakończenie obrad: godz. 17:00 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15 (od punktu 18 nieobecna radna K. Gąsowska) 

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek      Wójt Gminy 
2. Marcin Zając     Zastępca Wójta  
3. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
4. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy 
5. Krzysztof Bugla      Radca Prawny 
6. Adolf Jarkowiec    Kierownik Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty  
7 . Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady X sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 

 
Nie zgłoszono wniosków do zmiany porządku obrad  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z VIII i IX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie za rok 2010 z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-

Babice” Sp. z o.o. 
7. Rozpatrzenie wezwania do usunięcia naruszenia prawa przepisami uchwały Nr VIII/55/11 

Rady Gminy z dnia 30 czerwca 2011r. 



Protokół Nr X/11 
 

 

 

Strona  2 z 15 
 

 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego, 
prowadzonych na terenie gminy Stare Babice oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
ich wykorzystania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr ew. 
844/20 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Klaudyn. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia w drodze przetargu nieruchomości 
położonych we wsi Klaudyn. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej o nazwie 
Ośrodek  Sportu i Rekreacji Stare Babice. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu 

mieszkańców wsi. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet dla 

radnych. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2011-2020. 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
18. Zapytania radnych. 
19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i informacje 
21. Zakończenie obrad. 
 

3. Przyjęcie protokółów z VIII i IX  sesji Rady Gminy. 
 
Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z VIII sesji rady gminy, przy 

obecności 14 radnych.  

 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z IX sesji rady gminy 14 głosami „za”, przy  

obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu).  

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że : 

− otrzymał od Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie projekt 
zarządzenia w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Kalinowa 
Łąka”- zgodnie z kompetencją projekt zarządzenia przekazał Wójtowi w celu zajęcia 
stanowiska i przygotowania ewentualnie projektu uchwały, 

− otrzymał do wiadomości list otwarty mieszkańców Lipkowa w sprawie podjęcia 
stosownych działań w sprawie remontu i modernizacji nawierzchni drogi gminnej ul. 
Jakubowicza wraz z wybudowaniem chodnika, list skierowany został także do Wójta 
Gminy, 
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− działając na podstawie ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych wystąpił do 
Komendanta Stołecznego Policji o udzielenie informacji o kandydatach na ławników- 
Komendant Stołeczny Policji udzielił informacji o 5 kandydatach na ławników, 

− otrzymał od Wójta wniosek w sprawie zwołania w trybie pilnym sesji Rady Gminy w 
sprawach: 1) zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r., 2) zaciągnięcia kredytu, 
3)zmiany uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego- IX sesję zwołał w dniu 4 sierpnia 2011r., 

− otrzymał do wiadomości pismo od mieszkańców wsi Blizne Jasińskiego w sprawie zmiany 
przeznaczenia działek nr 411/8 i 411/15 położonych we wsi Stare Babice przy ul. 
Mizikowskiego- pismo zostało skierowane do Wójta Gminy, 

− otrzymał od Pana Tadeusza Kopra wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr 
VIII/55/11 z dnia 30 czerwca 2011r w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania gminy Stare Babice- projekt uchwały w tej sprawie jest w dzisiejszym 
porządku obrad, 

− otrzymał do wiadomości od Pana Tadeusza Kopra pismo skierowane do Wojewody 
Mazowieckiego dotyczące podtrzymania wszystkich zarzutów zawartych w wezwaniu do 
uchylenia uchwały Nr VIII/55/11 Rady Gminy, 

− otrzymał do wiadomości pismo od mieszkańca Koczarg Nowych z ul. Klonowej 
skierowane do Referatu Gospodarki Komunalnej a dotyczące umieszczenia znaków 
drogowych, 

− otrzymał Zarządzenie Nr 71/2011 Wójta Gminy z dnia 29 sierpnia 2011r. w sprawie 
przekazania informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, informacji o kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz 
sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za i półrocze 
2011r-  celem zapoznania zarządzenie przekazał radnym, 

− zwołał wspólne posiedzenia Komisji, 

− podjął działania do zwołania X sesji  Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 

− odbył naradę z burmistrzem gminy Ożarów ws. wspólnych przedsięwzięć związanych  
z odprowadzaniem wód, 

− przeprowadził konsultacje z przedstawicielem PKS Grodzisk w sprawach komunikacji 
zbiorowej,  

− odbył naradę z Wójtem gminy Izabelin ws. współpracy odnośnie przedszkoli i komunikacji 
zbiorowej,  

− uczestniczył w spotkaniu Starosty Powiatu Warszawskiego Zachodniego 
z przedstawicielami gmin powiatu, 

− podpisał akt notarialny na sprzedaż nieruchomości w Latchorzewie,  

− przeprowadził negocjacje ws. nabycia gruntów pod potrzeby budowy kanału 
odwadniającego wsie Kwirynów i Janów, 

− złożył wniosek do Przewodniczącego Rady Gminy o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady 
Gminy, 
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− odbył kolejną naradę z burmistrzem Ożarowa Mazowieckiego ws. odprowadzenia wód 
pościekowych z gminnej oczyszczalni ścieków poprzez rów O-11 biegnący przez obie 
gminy, 

− przeprowadził naradę z hydrologiem ws. ewentualnego wybudowania zbiornika 
retencyjnego dla wód opadowych dla naszej gminy i gminy Ożarów Mazowiecki,   

− podpisał akt notarialny na udzielenie służebności na nieruchomości gminnej w Klaudynie,  

− odbył kolejną naradę z Wójtem gminy Izabelin ws. współpracy odnośnie przedszkoli  
i komunikacji zbiorowej,  

− brał udział w posiedzeniu zarządu oraz w Walnym Zgromadzeniu Międzygminnego 
Związku Kampinos, 

− przeprowadził negocjacje ws. zgody właścicieli gruntów na przeprowadzenie kanałów 
tłocznych w Koczargach Nowych. 

 
W dalszej części Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na VIII i IX 
sesji. Poinformował, że Rada Gminy na VII sesji podjęła 8 uchwał, uchwały realizowane są 
następująco: 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za 2010r. 

- uchwała nie wymaga realizacji,  
- uchwała w sprawie stypendiów sportowych przyznawanych przez Gminę Stare Babice za 
wybitne osiągnięcia sportowe  

- uchwała w trakcie realizacji, została opublikowana w dzienniku urzędowym 
- uchwała w sprawie ustalenia opłaty za wpis żłobka oraz klubu dziecięcego do rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych   

- uchwała została opublikowana w dzienniku urzędowym,  
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r.  

- uchwała w trakcie realizacji, została przekazana do publikacji w dzienniku 
urzędowym,  

- uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Stare Babice  

- uchwała została przekazana do publikacji w dzienniku urzędowym, 
- uchwały  

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2010 rok   
- w sprawie powołania zespołu ds. wybory ławników   
- w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Komendanta Straży Gminnej Gminy 
Stare Babice   
- uchwały nie wymagają realizacji przez wójta.  

Rada Gminy na IX sesji podjęła 3 uchwały, uchwały realizowane są następująco: 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r.  

- uchwała w trakcie realizacji, została przekazana do publikacji w dzienniku 
urzędowym,  

- uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu   
- uchwała przekazana do zaopiniowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową,  

- uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego   

- uchwała została przekazana do publikacji w dzienniku urzędowym. 
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Następnie Wójt  poinformował o wydanych zarządzeniach:  
Zarządzenie Nr 58/2011 w sprawie ustalenia terminu składania wniosków o udzielenie 

pomocy finansowej uczniom    
Zarządzenie Nr 59/2011  w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 rok  
Zarządzenie Nr 60/2011  w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia naboru i 

dokonania oceny kandydatów na stanowisko urzędnicze w 
Urzędu Gminy Stare Babice   

Zarządzenie Nr 61/2011  w sprawie zmiany zarządzenia Nr 27/2011 dotyczącego 
wykonania uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2011 
rok w związku z Zarządzeniem Nr 59/2011 Wójta Gminy Stare 
Babice w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 
2011 rok.  

Zarządzenie Nr 62/2011  w sprawie powierzenie stanowiska Dyrektora Przedszkola w 
Starych Babicach  

Zarządzenie Nr 63/2011  w sprawie ustalenia pełnomocnictwa dla Dyrektora Przedszkola 
w Starych Babicach   

Zarządzenie Nr 64/2011  w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 rok.   
Zarządzenie Nr 65/2011  w sprawie zmiany zarządzenia Nr 27/11 dotyczącego wykonania 

uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2011 r. w związku z 
Uchwałą Nr IX/56/2011 Rady Gminy Stare Babice z 4 sierpnia 
2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 
r. oraz zarządzenia Nr 64/2011 Wójta Gminy Stare Babice z 8 
sierpnia 2011r w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice 
na 2011 r.  

Zarządzenie Nr 66/2011  w sprawie przyznania dyrektorom placówek oświatowych 
zróżnicowanego dodatku motywacyjnego i zatwierdzenia tego 
dodatku na okres od 01.09.2011 do 29.02.2012   

Zarządzenie Nr 67/2011  w sprawie ogłoszenia ustnego przetargu nieograniczonego na 
najem niezabudowanej nieruchomości gminnej i powołania 
komicji przetargowej   

Zarządzenie Nr 68/2011  w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli 
Anny Odachowskiej i Lucyny Dec ubiegających się o awans na 
stopień nauczyciela mianowanego 

Zarządzenie Nr 69/2011  w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 
Izabeli Kurowskiej- Brandenburskiej ubiegającej się o awans na 
stopień nauczyciela mianowanego 

Zarządzenie Nr 70/2011  w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia naboru i 
dokonania oceny kandydatów na dwa stanowiska urzędnicze   

Zarządzenie Nr 71/2011  w sprawie przekazania informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć oraz sprawozdania z wykonania planu 
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za I półrocze 2011  

 
Radny A. Kotwicki poprosił o rozszerzenie informacji na temat dwóch spotkań: 
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1) z burmistrzem Ożarowa Mazowieckiego, spytał czy dotyczyło ono alternatywnego 
odprowadzenia ścieków z oczyszczalni czy zagospodarowania wód opadowych,  
2) z hydrologiem.  
 
Radny L. Poborczyk spytał za jaką kwotę została sprzedana działka w Latchorzewie.  
 
Wójt odpowiedział następująco: 
- spotkanie z przedstawicielami gminy Ożarów dotyczyło dwóch grup zagadnień 

- pierwsza to próba doprowadzenia rowów, o wspólnym przebiegu, do należytego 
stanu,  
-  druga ważniejsza sprawa to kwestia uzyskania zgody na odprowadzenie wód 
pościekowych z naszej oczyszczalni, przez rów O-11, który wpada do rowu 
Ożarowskiego, żeby wykonać projekt i uzyskać pozwolenie na budowę trzeba uzyskać 
akceptację Spółki Wodnej z Ożarowa, są trudności i toczy się dyskusja, że niczym złym 
to nie grozi, wręcz przeciwnie – poprawi stan rowu, gdyż będzie on zmodernizowany, 
w dużej części sfinansowane to będzie ze środków unijnych.  

Trwają ponadto rozmowy z hydrologiem o przedsięwzięciach dodatkowych związanych z 
zabezpieczeniem przed podtopieniami, które w ostatnich latach występują regularnie. 
Chodzi o retencję części wód opadowych i o stopniu wodnym. Czekamy na analizy, które 
pozwolą dojść do konkluzji, w którym kierunku iść.  
Ponadto poinformował, że działka w Latchorzewie została sprzedana za około. 40tys. zł, było 
to ponad 100m2 na poszerzenie działki.  
 

6. Sprawozdanie za rok 2010 z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
„Eko-Babice” Sp. z o.o.  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z Uchwałą Nr XXIV/180/04 Rady 
Gminy Stare Babice z dnia 16 grudnia 2004r. Wójt Gminy zobowiązany jest do 
przedstawienia Radzie Gminy rocznych sprawozdań z działalności GPK Eko-Babice Sp. z o.o. 
Wójt przygotował pisemne sprawozdanie, z którym radni się zapoznali.   
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad sprawozdaniem.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
7. Rozpatrzenie wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady 

Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 5 sierpnia wpłynęło od Pana Tadeusza 
Kopra wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 z dnia 30 czerwca w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stare 
Babice. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Na posiedzeniu 
została zgłoszona autopoprawka polegającą na dopisaniu paragrafu „Wykonanie uchwały 
powierza Wójtowi Gminy”, który otrzymał nr 3, a § nr 3 otrzymał nr 4  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
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Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek o 
nieodczytywanie projektu uchwały. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/59/11 - w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy 

Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011r.  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących 

się”, przy obecności 15 radnych. 

 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego, prowadzonych na terenie gminy Stare Babice oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 15 czerwca br. radne Katarzyna Gąsowska, 
Agnieszka Kaczurba i Beata Skrońska złożyły projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form 
wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Stare Babice oraz trybu i 
zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. Dotychczas obowiązująca uchwała poza 
dotowaniem niepublicznych przedszkoli, nie przewidywała dotacji osobom prowadzącym 
inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego, a zgodnie z ustawą o systemie oświaty 
dla tych innych form, może być przyznana dotacja w wysokości 40% wydatków bieżących, 
ponoszonych na jednego ucznia w przedszkolu publicznym prowadzonym przez gminę. 
Radne rozszerzyły uchwałę o tę możliwość. Projekt uchwały przekazał wójtowi w celu 
sprawdzenia jej pod kątem formalno-prawnym. Wójt dokonał jej oceny pod kątem formalno-
prawnym i skierował ją pod obrady Rady Gminy. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o  nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/60/11 - w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych 

niepublicznych form wychowania przedszkolnego, 

prowadzonych na terenie gminy Stare Babice oraz 
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trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania   

- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu części nieruchomości oznaczone 

nr ew. 844/20 stanowiącej własność gminy położonej we wsi Klaudyn. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada najem części 
nieruchomości o powierzchni 2000m2 z przeznaczeniem pod miejsca parkingowe dla 
pojazdów. Jest to kolejny najem tej nieruchomości dla tego samego przedsiębiorcy.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/61/11 - w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr 

ew. 844/20 stanowiącej własność gminy położonej we 

wsi Klaudyn  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

położonych we wsi Klaudyn. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
sprzedaż 5 nieruchomości w Klaudynie, przeznaczonych w planie miejscowym pod usługi z 
dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/62/11 - w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości położonych we wsi Klaudyn 

stanowiących własność gminy  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej o 

nazwie Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada powołanie z dniem 
1 stycznia 2012r. nowej jednostki organizacyjnej – Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji,  
zadaniem OSiR-u będzie realizacja zadań własnych gminy z zakresu kultury fizycznej   
i turystyki.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
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Radny S. Lesisz poinformował, że będzie głosował za  projektem uchwały, jeżeli nie wzrośnie 
zatrudnienie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że na posiedzeniu Komisji informowano, że 
koszty związane z realizacją zadań z zakresu sportu i rekreacji nie wzrosną.  
 
Radny D. Sobczak spytał ile osób będzie zatrudnionych w ośrodku sportu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nie przedstawiono jeszcze tego dokładnie, 
ale w tej chwili, oprócz umów zleceń, zajmuje się tymi zadaniami trzech etatowych 
pracowników w ramach LKS Naprzód Zielonki i dwóch w ramach Referatu Sportu Urzędu 
Gminy. 
 
Wójt wyjaśnił, że nie znany jest jeszcze ostateczny kształt OSiR-u, jednak będzie 
zoptymalizowany - będzie to 4-5 osób a koszty na pewno nie będą wyższe niż dotychczas.  
 
Radny T. Szuba spytał czy tworząc GOSiR nastąpi odejście od rozpisywania konkursów.  
 
Wójt odpowiedział, że będzie się odchodzić od formy konkursowej ale jak pojawi się jakaś 
cenna inicjatywa to część zadań będzie można zlecać w formie konkursu. Zaznaczył, że  
zasadniczy zakres zadań będzie w formie OSiR-u.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/63/11 - w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej o 

nazwie Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji Stare Babice   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Sportu  

i Rekreacji Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie Statutu 
Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o  nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

    

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/64/11 - w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Sportu i Rekreacji Stare Babice   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu 

mieszkańców wsi. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 31 grudnia br. kończą swoją czteroletnią 
kadencję sołtysi i rady sołeckie. W związku z tym do końca roku należy przeprowadzić 
wybory na kolejną kadencję.   
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/65/11 - w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu 

mieszkańców wsi    

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet dla 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada rezygnację z 
potrąceń diet dla radnych w przypadku nieobecności na posiedzeniach w związku z delegacją 
służbową radnego, gdy delegującym jest Przewodniczący Rady Gminy oraz zwołania sesji lub 
posiedzenia komisji w trakcie ogłoszonej przerwy wakacyjnej.  
Na wspólnym posiedzeniu Komisji Radna Skrońska zgłosiła wniosek aby „uchwała weszła w 

życie z dniem podjęcia”. Za jej wnioskiem opowiedziało się 5 radnych. Za drugą propozycją, 
zapisaną w projekcie uchwały -  „wejścia w życie z dniem podjęcia mocą obowiązującą od 1 

sierpnia 2011r.” opowiedziało się 6 radnych. Spytał czy radna Skrońska podtrzymuje swój 
wniosek zgłoszony na wspólnym posiedzeniu Komisji? 
 
Radna B. Skrońska podtrzymała swój wniosek. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radna J. Maj-Kowalska zgodnie z przysługującym jej prawem poprosiła o wyłączenie jej z 
głosowania.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie dwa warianty § 3: 
 

I wersja „§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.”  
„za”  - 7 radnych  

 
II wersja „§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 sierpnia 

2011r.” 
„za”  - 7 radnych  

 
Radna J. Maj-Kowalska wyłączyła się z powyższego głosowania. 
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Przewodniczący Rady Gminy po zasięgnięciu opinii radcy prawnego powtórzył głosowanie 
tych samych wariantów § 3.  
 
I wersja „§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.”  
„za”  - 6 radnych  

 
 II wersja „§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 sierpnia 

2011r.” 
„za”  - 7 radnych  

 
Radna J. Maj-Kowalska wyłączyła się z powyższego głosowania. 

 
Biorąc pod uwagę wyniki drugiego głosowania § 3 otrzymał brzmienie „§ 3. Uchwała wchodzi w 

życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 sierpnia 2011r.” 
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/66/11 - zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia diet dla 

radnych     

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 8 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 2 

głosach „wstrzymujących”, przy obecności 15 radnych. 

  
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r.  
 
Przewodniczący Rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
- zwiększenie dochodów o kwotę 199 107,00 zł, dochody po zmianach wyniosą 58 976 177,00 
zł.  
- zwiększenie wydatków o kwotę 199 107,00 zł. wydatki po zmianach wyniosą 59 662 855,00 zł.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o  nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/67/11 - w sprawie zmian w budżecie gminy stare Babice na 

2011r.     

- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 

16. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Stare Babice na lata 2011-2020 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. Na posiedzeniu zostały zgłoszone autopoprawki. Radni w 
dniu dzisiejszym otrzymali projekt uchwały uwzględniający zgłoszone autopoprawki.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy, który pozwala łącznie 
głosować nad grupą poprawek poddał pod głosowanie następujący wniosek: kto z radnych 
jest za przeprowadzeniem łącznego głosowania nad grupą poprawek do projektu uchwały  i 
poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod łączne głosowanie grupę zgłoszonych 
autopoprawek. 
 
Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 

radnych.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o  nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/68/11 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2011-2020     

- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę uchwały 
podjętej 4 sierpnia. Zgodnie z wnioskiem Regionalnej Izby Obrachunkowej § 1 uchwały 
należy uzupełnić o wyrażenie „i pożyczek”.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr X/69/11 - zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu .     

- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

  
18. Zapytania radnych. 
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Radna A. Kaczurba spytała czy są nowe informacje w sprawie nowej autobusowej linii 
powiatowej.  
 
Radny D. Sobczak zaapelował do sołtysów i radnych o udział w głosowaniu w akcji firmy 
Nivea – 100 placów zabaw na 100-lecie Nivea - na plac zabaw przy przedszkolu w Starych 
Babicach. Poprosił również o sprostowanie informacji na ten temat w Gazecie Babickiej – że 
akcja dotyczy nie tylko placu przy szkole w Koczargach.   
 
Radny W. Szelenbaum  spytał czy Wójt ma jakąś wiedzę na temat sporządzenia planów 
odwodnienia wsi Blizne poprzez odprowadzenie wody do rowu Z-7 i Z-8 na tyłach 
miejscowości Lubiczów i Latchorzew, gdzie jest już spuszczana woda z ulicy Warszawskiej i 
trasy S-8 
 
Radna J. Maj-Kowalska spytała na jakim etapie jest sprawa gminnego sztandaru.  
 
Radny S. Lesisz poinformował, że można dostać odszkodowanie za słupy energetyczne, dziś 
było spotkanie, jak jutro będzie w urzędzie to porosi wójta o odbitki i w poniedziałek na 
spotkaniu z posłem je rozprowadzi. Ponadto zaprosił na poniedziałek na 18 do OSP na 
spotkanie wyborcze.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że zgodnie z ustawą na terenie urzędu nie 
można prowadzić agitacji,  zapraszając na spotkanie.   
 
Radny S. Sumka stwierdził, że miejsce pamięci w Borzęcinie Dużym zostało przeniesione na 
skwer przy skrzyżowaniu ulic Spacerowej i Warszawskiej. Spytał czy miejsce przy ośrodku 
zdrowia będzie uprzątnięte. Spytał czy aktualna jest inicjatywa przyłączenia stawu 
parafialnego do powstałego skweru przy ul. Spacerowej, wydzierżawiając go od parafii. 
 
Radny T. Szuba poinformował, że grupa mieszkańców naciska na zmianę przeznaczenia 
gruntów przy ul. Mizikowskiego. Mieszkańcy spodziewają się, że nastąpi to szybko. Poprosił 
aby zainteresować się tą sprawą, wiadomo że zależy to od możliwości finansowych gminy ale 
gmina jakąś odpowiedź lub działanie powinna przedstawić.  
Spytał czy we wrześniu zakończy się inwestycja na ul. Wieruchowskiej i Ożarowskiej. 
Spytał czy powstanie fragment chodnika, przy ul. Warszawskiej, gdzie rosło drzewo, które 
zostało usunięte.  
 
Radna B. Pruszkowska-Kubel poinformowała, że półtora miesiąca temu na terenie Klaudyna 
rozpropagowała sprawę akcji firmy Nivea, rozniosła ok. 200 ulotek, mieszkańcy są 
zaangażowani.   
 
Radny D. Sobczak spytał czy wiadomo kiedy rozpocznie się remontu ul. Sikorskiego.  
 
Radna B. Skrońska poinformowała, że chodnik wzdłuż ul. Warszawskiej pomiędzy 
Wierzbinem a Borzęcinem jest zachwaszczona przez co uległa zawężeniu. Spytała czy gmina 
może na to wpłynąć na uporządkowanie tego miejsca.   
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19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt ustosunkował się do pytań następująco: 
- nie ma nowych informacji na temat linii powiatowej, wie że sprawa ostatnio zatrzymała się 
na dokończeniu wykonania wysepek na szczeblu Zarządu Dróg Powiatowych, 
- remont ul. Sikorskiego powinien się rozpocząć w najbliższych dniach, został wyłoniony 
wykonawca, obecnie negocjowane jest udostępnienie terenów gminnych jako zaplecze 
budowy,    
- zlecany jest projekt rowu w Kwirynowie, Janowie, jeżeli będą odpowiednie środki to 
zlecony zostanie projekt rowu, o którym mówi radny Szelenbaum,   
- Referat Promocji negocjuje warunki zlecenia zmiany herbu, który w pierwszej kolejności 
należy zmienić, dopiero po zmianie herbu będzie można  przystąpić do realizacji sztandaru,  
- gmina może pomóc w odzyskaniu odszkodowań za słupy ale w sposób nie obciążający 
budżetu, nie będzie w stanie wykonać dużej liczby kopii, są to sprawy poza gminne,  
- sprawa chodnika jest formalnie załatwiona, sprawa się przeciągała z powodu braku prawa 
do gruntu,  
- miejsce pamięci vis-a-vis szkoły zostało formalnie zlikwidowane i nie istnieje w rejestrze 
miejsc pamięci, zostało przeniesione w inne miejsce, istnieje potrzeba innego 
zagospodarowania czy uporządkowania tego terenu,  
- zostało podpisane porozumienie z księdzem proboszczem dotyczące użyczenia stawu,  
będzie można przystąpić do pierwszych prac pielęgnacyjnych, 
- cały czas były prowadzone działania związane planem zagospodarowania przestrzennego 
dla terenów w okolicy ul. Mizikowskiego – np. wczoraj odbyło się spotkanie z mieszkańcami 
północnej części tego obszaru planistycznego, obecnie trzeba zmienić podejście do 
opracowywania planów  miejscowych gdyż jest niekorzystny dla gmin stan prawnych – gminy 
muszą bardzo duże kwoty wypłacać za grunty wyznaczone pod cele publiczne, a do tej pory 
wpływy z opłat adiacenckich  pokrywały wypłacane odszkodowania,  
- termin wrześniowy zakończenia budowy kanalizacji w ulicach Wieruchowskiej i Ożarowskiej 
jest aktualny 
 
Zastępca Wójta poinformował, że część rowów i terenów przydrożnych była wykaszana, 
interweniował w tej sprawie w odpowiednim biurze u Marszałka, dwukrotnie był sprzęt na 
terenie gminy a chwasty nadal rosną. Zarządca twierdzi, że nie ma mocy przerobowych. 
Jednak mieszkańcy, którzy uczestniczyli w aktach wandalizmu na terenie gminy w ramach 
prac społecznych czyścili chodniki.    
 
Radny D. Sobczak przypomniał o swojej prośbie dotyczącej sprostowania apelu w Gazecie 
Babickiej  
 

Wójt poinformował, że apel przyjął do realizacji i w miarę możliwości będzie go wdrażał w 
życie. 
 

20. Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys T. Kuzmowicz zwrócił uwagę, że nie mógł z funduszu sołeckiego wykonać tablic z 
numeracja posesji dla wszystkich mieszkańców a Lipków i Klaudyn organizują pikniki.  
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Sekretarz Gminy wyjaśniła, że to obowiązkiem właściciela nieruchomości jest umieszczenie 
na budynku tablic informacyjnych, a przepisy nie zabraniają organizacji pikników  
 
Radna B. Pruszkowska-Kubel poinformowała, że organizuje piknik rodzinny za własne 
fundusze i znalazła sponsorów, gmina finansowo nie pomaga w tym przedsięwzięciu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w miesiącu wrześniu sesji nie przewiduje, 
następna sesja planowana jest na 6 października.    
 
 

21. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie X 
sesji Rady Gminy Stare Babice. 
 
 WICEPRZEWODNICZĄCY PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
 

Protokół sporządziła  

A. Błażejewska   
 


